
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 258
Finder ministeren det hensigtsmæssigt, at kommuner uforudset skal betale
meget store beløb i renter, der tilskrives tilbagebetalingen af for meget betalt
ejendomsskat, på grund af lang sagsbehandlingstid for klager over ejendoms-
vurderinger? Der henvises til Hvidovre Kommunes henvendelse omdelt som
SAU alm. del – bilag 128.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Dencker (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mikkel.Dencker@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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